

WARRANTY

ARM Enterprises Inc., warrants to the owner of this product that it is free from defects in material and workmanship for a period of one year from date of purchase providing the owner has registered this product within thirty (30) days from the original purchase date. Visit us online to register this product at **<https://vincihousewares.com/pages/product-registration>**

The manufacturer's obligation will be limited to repairing or replacing any part of the product which is defective. Such warranty will not apply to defects resulting from tamper, cosmetic damage, acts of God, accidental breakage, abuse, negligence, neglect or misuse. If you must return the product for reasons of malfunction within the one-year warranty period, the following action and steps are required:

1. The product must be clean and packaged securely to protect from damage or breakage in shipment.
2. Submit a Return Authorization request at vincihousewares.com. You will be issued a Return Authorization Number (RA#) along with return instructions.

Customer Care:1-888-735-3621
support@vincihousewares.com
vincihousewares.com

GARANTIE

ARM Enterprises Inc. garantit au propriétaire de ce produit qu'il est exempt de tout défaut de matériau et de fabrication pour une période d'un an à compter de la date d'achat, à condition que le propriétaire ait enregistré ce produit dans les trente (30) jours suivant la date d'achat initiale. Visitez-nous en ligne pour enregistrer ce produit à <https://vincihousewares.com/pages/product-registration>

L'obligation du fabricant se limitera à la réparation ou au remplacement de toute partie défectueuse du produit. Cette garantie ne s'appliquera pas aux défauts résultant d'une altération, de dommages esthétiques, de cas de force majeure, de bris accidentels, d'abus, de négligence ou de mauvaise utilisation. Si vous devez retourner le produit pour des raisons de mauvais fonctionnement pendant la période de garantie d'un an, les mesures et les étapes suivantes sont nécessaires:

1. Le produit doit être propre et bien emballé pour le protéger afin d'éviter tout dommage ou bris pendant le transport.
2. Présentez une demande d'autorisation de retour à vincihousewares.com. Vous recevrez un numéro d'autorisation de retour ainsi que des instructions.

Service à la clientèle : 1 888 735-3621
support@vincihousewares.com
vincihousewares.com